





公司及团购订单

Corporate & Bulk Purchase Order Form

For orders or enquiries, please email to sg.marketing@imperialtreasure.com

贺年佳品 Festive Cakes

口味 FLAVOUR	价格 (盒) PRICE (PER BOX)	数量 QUANTITY	金额 AMOUNT (\$)
发财年糕 Glutinous Rice Cake	\$29.80 (每盒/Per box)		
腊味芋头糕 Yam Cake	\$33.80 (每盒/Per box)		
腊味萝卜糕 Carrot Cake	\$33.80 (每盒/Per box)		



其它备注:

Additional Remarks:

(价格需加消费税。Prices are subject to prevailing government taxes.)

	消费税 GST: \$		
	其它收费 Other Charges: \$		
	总金额 Total Payable: \$		
订货人资料 SENDER'S DETAILS			
公司名字 Company Name:			
	联系人 Contact Person:		
手机号码 Mobile No.:	电邮 Email:		
收货人资料 RECIPIENT'S DETAILS			
公司名字 Company Name:			
联系人 Contact Person:	手机号码 Mobile No.:		
送货地址 Delivery Address:			
送货日期 Delivery Date:	备注 Remarks:		

小计 Subtotal: \$ _____

送货费用 Delivery Charges: \$ _____



公司名字 Company Name: _____

付款方式 Payment Method

□ 现金转帐 PayNow



PayNow ID: 200407763W
Please indicate <u>first 10</u>
character of your company
name as reference number
(e.g. ABCDEFGHIJ)

□ 银行转帐 Bank Transfer

Bank Code: UOB (7375)

Branch Code: **Scotts Branch (018)**Bank Account No.: **129-308-978-2**

Bank Account Name: Multirich F&B Management Pte Ltd

条款与条件 Terms & Conditions

订购/取货

- 贺年佳品销售日期至2024年2月9日或售完为止。
- 所有货品需提前三个(03)工作日订购。
- 付款必须在取货或送货前全额付清。
- 请在取货时出示单据。
- 本公司不受理任何订购取消或退款。

送货

- 单张订单满S\$800(小计),可享有免费送货到 一个(01)地点(不包括圣淘沙、大士和裕廊岛)。
- 顾客可选择递送服务,每个地点收费为 S\$80。
- 递送时间仅限星期一至星期五, 9am 到 5pm, 视情况 而定。
- 本公司不受理任何订购取消或退款。

ORDER / COLLECTION

- Festive cakes are available till 9 February 2024 or while stocks last.
- Advance order of three (03) working days is required.
- Payment must be made in full prior to collection / delivery.
- Customers are to present a copy of the original receipt on the actual day of collection.
- No cancellation and refund of orders are allowed.

DELIVERY

- Complimentary local delivery to one (01) location (excluding Sentosa, Tuas and Jurong Island) is available for purchases of \$\$800 & above (Subtotal) in a single order.
- Delivery service is chargeable at \$\$80 per location.
- Delivery is available from Monday to Friday, 9am to 5pm only, subject to availability.
- No cancellation and refund of orders are allowed.

通过签署,我同意御寶饮食集团收集和使用我提供的资料,与其任何关联方分享个人资料以完成此订单。 有关隐私声明,请参阅 www.imperialtreasure.com/privacy。

By signing, I give my consent to Imperial Treasure Restaurant Group Pte Ltd (ITRG) to collect and use the information provided by me, to share the details with any of its associated parties in order to fulfil this order. For privacy notice, please refer to **www.imperialtreasure.com/privacy**.

顾客签名和公司盖章(如有)	FOR OFFICIAL USE ONLY
Customer's Sianature & Company's Stamp (if any):	Order Received By (Outlet's Stamp):

日期 Date: 分店职员名字 Name Of Outlet Staff:

御寶饮食集团保留更改条款与条件的权利,恕不另行通知。

日期 Date:

Imperial Treasure Restaurant Group reserves the right to amend the Terms and Conditions stated herein without prior notice.